

Referat for bestyrelsesmøde i Havneforeningen torsdag d. 24/10 - 2024 kl. 18.00.

Mødet afholdt i Sejlklubbens lokaler. (arbejds møde med fokus på hjemmeside)

1. Godkendelse af referat fra sidste møde

Godkendt.

2. Opfølgning generalforsamling

2.1 Kommende kontingentstigninger – Forslag fra Lars og Rasmus fremlægges - Stigning i kontingent skal følge indeks, fx. "Danmarks statistik, indeks for byggeri og anlæg", der i 2024 er på 2,2% (korrigeres formentligt til 2,0%)

Bestyrelsen anbefaler fremadrettet at kontingentet følger den generelle omkostningsstigning i samfundet.

3. Sidste nyt fra:

3.1 Formanden (Næstformanden)

- Mastekran gennemgang af omkostninger de senere år og drøftelse om køb af ny.

Andre løsninger/forslag?

- o RO har haft smed forbi, drøftet med øvrige medlemmer af HF. Kranen bør kunne renoveres i stedet for ny.
- o Lennart har haft smed forbi – gennemgang af løsning evt. tilbud.

3.2 Havnefogeden:

- Status gæstesejlere samt projekter den kommende periode (LO)

3.3 Punkter til S/I (Per Nissen, Kurt Becher, Mogens Holm)

- Bedre legeplads renovering og udbygning - Det arbejdes der med i SI.
- Bedre og mere simpel skiltning for området (Samlet skilteplan?) - Det arbejdes der med i SI.
- Renovering af servicebygning især bad og toiletforhold (M / K opdelt, flere toiletter samt familiebad) super lækker i Struer havn - ideen skal tages med på næste møde i SI.
- Indkøb af nyt "tang-net" - Vil SI dække nogle udgifter: *Ja, umiddelbart 10.000,-*

4. Økonomi:

4.1 Status på kontingent, herunder restancer (LA)

- Status på båd fra dødsbo, sidst sendt til inkasso (LA)
- Status på restancer til jurist. Sidst sendt til inkasso. (LA)
En meget stor del er hentet hjem via jurist. Det har været kasserer en stor hjælp. De sidste restancer vurderes på næste møde.

4.2 Salg af pladser (LO)

4.3 Budget 2024 (LA)

- Kort orientering: Budgettet ser du til at holde og ser pt. fornuftigt ud.

5. Indkomne punkter:

- Mormor-liner på alle pladser (Nyk. Havn) tryghed for nye sejlere (HF)
Medlemmer syntes det var en god ide. Punktet gemmes og tages med som et kommende projekt.
- Ændring af rød / grønne skilte inkl. angivelse af fri bredde, som Fur havn (HF)
Ved udskiftning af rød/grønne skilte tages dette med i overvejsen.
- Gæstesejlere kan benytte sejlklub faciliteter, kan vi ændre noget? (HF/SI/NS)
Nuværende løsning bibeholdes.
- Vogne til indkøb / transport af børn til oplevelser i byen / handle (HF)
Overvejes til næste sæson.
- Gode krabbefangepladser og krabbefiskestænger til udlån? (NS)
Lennart har godkendelse til indkøb af nogle net og stænger til fri afbenyttelse. (300,- til 500,- kr.)
- Læringstavler til knob (Som skudehavnen)
KB tager med til sejlklubben
- Fællesplads til grill? (MH)
- Husbåde? (LO)

6. Status på opgaver / projekter:

6.1 Moleforsøg herunder permanent moleløsning (RO)

- Status (RO) CBS har været omkring med PoA og COWI. Afventer udfald / anbefaling. *Gentagelse.*

6.2 Stativer og vogn (miljøplads), mastekran, stor kran, langsigtet plan.

- Status (PN og MH)

6.3 Uddybning af havnen i fremtiden sammen med renden (RO)

- Status – (RO) Afventer CBS inden evt. lobbyarbejde.
Gentagelse.

6.4 Tilretning af bestemmelser

- Status – (KB)
RO har sendt tekst og bestemmelser. KB opdaterer.

6.5 Opdatering hjemmeside.

- Status (PN)
Lars og Per har fået hul igennem. Prisskema, referater og søsætningstider revideres på hjemmesiden.

6.6 Facebookside – administrator.

6.7 Nyhedsbrev?

- RO skrev september – OK med denne model?
 - Punkter til nyt?

7. Eventuelt.

Bestyrelsesmøderække 2024:

20-06-2024, 22-08-2024, **24-10-2024**, 12-12-2024, 20-02-2025. GF2025: 03-04-2025